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Inkomsten 
De inkomsten uit sponsoring via de borden aan de waterkant zijn gestegen. Echter, we hebben 
vanwege corona besloten onze sponsoren tegemoet te komen en de sponsorgelden niet te innen.   
 
Bordsponsoren 
We verwelkomen Vriend sport als bordsponsor die ook de shirts en broekjes levert. We hebben dus 
1 nieuwe bordsponsor mogen verwelkomen. Hoewel het aantal bordsponsoren is toegenomen is er 
altijd behoefte aan nieuwe bordsponsoren omdat er ook altijd een beetje verloop is. 
 
Sponsorovereenkomst HIT 
De overeenkomst met HIT heeft ook dit jaar weer een mooi bedrag opgeleverd. De hoge 
energieprijs levert de club via deze constructie een hoge bijdrage op. We hebben als bedankje een 
taart en bloemen gegeven. Deze werden zeer goed ontvangen.  
De toevoeging van HIT heeft vanaf het begin geholpen de sponsorinkomsten te verbeteren. Als club 
zijn we erg blij met deze extra sponsorinkomsten en het mag gezegd worden dat HIT er ook erg lij 
is met de samenwerking. 
MZPC De Reest ontvangt een percentage van de geïnde fee die HIT van zijn klanten (bedrijven) 
ontvangt, als het bedrijf klant is geworden door aangedragen van iemand van de vereniging. Leden 
die hiervoor potentiële bedrijven weten kunnen dit aangeven bij de sponsorcommissie. Alle 
betrokken partijen halen er een mooi voordeel uit. 
 

 
 
Commissie uitbreiding 
De commissie heeft dit jaar nieuwe ondersteuning gekregen, Jacob en Annet versterken de 
commissie. Nieuwe leden die iets willen doen voor de vereniging zijn en blijven altijd welkom.  
 
De CLUB van 50 
Annet heeft meteen een nieuw initiatief in gang gezet (eigenlijk een oud initiatief) namelijk de 
CLUB van 50. En het eerste clublid is binnen! Dus draag je de Reest een warm hart toe geef je op 
en zie je naam terug op het CLUB van 50 bord. 
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